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Uprzejmie informuję, że na LVII sesji Rady Miejskiej 16 grudnia 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Marek 

Ciesielczyk zgłosił następujące zapytania: Czy istnieje zestawienie oceny końcowej dróg 
wewnętrznych, jaki jest ich stan? Czy istnieje baza w ogóle danych dróg wewnętrznych, 
kiedy były np. przeglądy roczne dokonywane? I przypominam, że brak takiej bazy 
to naruszenie ustawy o drogach publicznych. Także bym prosił o wyniki przeglądów 
rocznych kanalizacji opadowych. 
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